



北京市朝阳区九年级综合练习（一）

英语试卷答案及评分参考 2018.5

知识运用（共 14 分）

一、单项填空（共 6 分，每小题 0.5 分）

1. B 2. A 3. D 4. B 5. D 6. A 7. C 8. B 9. C 10. C 11. D 12. B

二、完形填空（共 8 分，每小题 1 分）

13. A 14. C 15. D 16. A 17. B 18. C 19. B 20. D

阅读理解（共 36 分）

三、阅读短文，选择最佳选项。（共 26 分，每小题 2 分）

(A) 21. C 22. A 23. B
(B) 24. B 25. C 26. B
(C) 27. C 28. D 29. A
(D) 30. A 31. C 32. D 33. D

四、阅读短文，回答问题。（共 10 分，每小题 2 分）

34. French.
35. Robert Cawdrey.
36. I don't like it.
37. Because of its similarity to English words with the e-prefix.
38. Picking up words from many other languages. /Acceptance words from many other languages.

书面表达（共 10 分）

五、文段表达（10 分）

39. Possible versions:

题目①

Dear Jim

I'm terribly sorry I couldn't reply to your email in time because I was busy preparing for the exams.

I will go on a trip to Sichuan, where there are a great number of places of interest. I promise to send you some wonderful photos then.

I'm going to do something meaningful during the coming summer holiday. First, I plan to do some volunteer work in my community. Second, I'll visit some museums to learn more knowledge.

Yours sincerely,

Li Hua

题目②

We should build a harmonious class, because it's important for us to grow up happily.

As a member of the class, I respect and trust my teachers and classmates. When I have some problems, I always talk to them and listen to their advice. When some of my classmates are sad, I'm always ready to give a hand and cheer them up.

Of course, there is more that I should do. I'm really good at English, but some of my classmates aren't. I will help them. Then we'll make progress together.

评分标准

- 一、选择题答错或不答均不给分。
- 二、第四大题（阅读短文，回答问题），内容和结构都正确给 2 分；内容正确，结构不正确，给 1 分；内容不正确不给分。
- 三、第五大题（文段表达），先根据文章整体内容和语言表达确定档次，然后在该档次内评出分数，共 10 分。具体评分标准如下：

第一档：（10—9 分）

完全符合题目要求，达到写作目的；信息点齐全，有适当的扩展；语法结构正确，词汇丰富，语意连贯，字体工整。允许有少量语言知识、大小写和标点错误。

第二档：（8—6 分）

符合题目要求，基本达到写作目的；信息点基本齐全，但没有适当的扩展；语法结构和词汇基本满足文章需要。语意基本连贯，书写清楚。允许有一些语言知识、大小写和标点错误，但所有错误不影响整体理解。

第三档：（5—4 分）

部分符合题目要求，没完全达到写作目的；漏掉主要信息，无关内容较多；语法结构单调，词汇有限。语言不通顺，语意难以理解，书写潦草。语言知识、大小写和标点错误较多，影响整体理解。

第四档：（3—0 分）

不符合题目要求，没达到写作目的；有效内容很少；语法结构混乱，词汇贫乏。言不达意，语言知识、大小写和标点错误随处可见。

